
 
Vesterhavsklyngen 
 

 
Dagsorden til bestyrelsesmøde 28. marts 2023 

Deltagere: 

• Morten Paakjær 

• Anette Lillevang 

• Helge Thomsen 

• Thor Frederiksen 

• Ivan Nielsen 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer (Alle) 
Morten valgt som ordstyrer uden indvendinger 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde (Alle) 
Referatet godkendt uden indvendinger 

3. Orientering fra formanden (Morten) 
Der har fra formandens side ikke været overskud til så meget andet end at drive/bakke op om 
opsætning af nye infoskærme samt Ungehus. 
Der har ikke været overskud til at begynde at kigge ind i formål med Vesterhavsklyngen m.v. 

4. Økonomi (Anette) 
Regnskab viser pt. et indestående i bank på cirka 217.000,-. Derudover er der fortsat cirka 
100.000,- afventende fra Realdania til ungehuset. 
Ungekontoen er nærmest i nul. Der står 5000,- kroner, da der er doneret 5000,- fra nedlagt 
lokal motorcykelklub som ikke har været aktiv i mange år. 
Anette synes at vi betaler for mange bankgebyrer. Både renter for positiv og negativ kapital og 
gebyr i forbindelse med oprettelse af kassekredit. 
Det aftales at Morten tager en snak med banken om disse. 

5. Info-skærme (Morten) 
a. Status 

Sofie Slot har været i gang og vi er klar til at skifte over til den nye platform. Sofie har 
ferie i denne uge og vil sætte det i værk i løbet af ugen. 
Når det er oppe at køre skal der findes nogle folk til at drifte det. Måske på ugeskift – 
det er ikke uoverskueligt arbejde. Alle holder øjne og ører åbne efter mulige frivillige. 
 
Dres har kørt videre med Lokalnyhed her i februar og marts mod en betaling på 
1000kr./mdr. 
Morten fortæller at der er 95% klart til skiftet, og at resten vil komme løbende på plads 
i forbindelse med skiftet. 
 

6. Status på Ungehus (Morten) 
Svingende engagement. Der skal konstant skubbes bag på ellers sker der ikke så meget. 
Kunne godt bruge lidt mere opbakning til at drive projektet. 
Har fået en henvendelse fra Ungdomsklubben der har lagt i dvale de sidste 3 år. 
Ungdomsklubben er for 5-7 kl.  
Henvendelsen gik på om Vesterhavsklyngen er interesseret i at få Ungdomsklubben 
over i Ungehuset. 
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Der kan fint ses en synergi i at få det samlet i ungehuset, men der skal også følge nogle 
frivillige med, så det ikke blot er Vesterhavsklyngen der ’overtager’ ungdomsklubben. 
 
Helge tager kontakt til bestyrelsen for ungdomsklubben og forhører sig nærmere. 
 
Vi har fået tilbud på eftersyn af port på 350kr. + moms og kørsel 

a. Status på ombygning 
Det går fremad, men i nogle perioder hurtigere end i andre. 
Vi er begyndt at indrette værksted samt male i fællesrum 
Vi skal gerne have projektet afsluttet senest 30/6 af hensyn til bevillinger 
 

7. Forskningens døgn (Morten) 
SHN Energi har spurgt om Vesterhavsklyngen vil være med til at arrangere ”Forskningens 
døgn”.  
Forskeren har takket ”ja” til at komme, enten mandag d. 1/5 eller tirsdag d. 2/5 
Emnet er: ”Hvem skal eje vinden? Kontroversernes natur i energitransitionen” 
 
https://forsk.dk/indbakke/hvem-skal-eje-vinden-kontroversernes-natur-i-energitransitionen 
 

Der besluttes at vi i Vesterhavsklyngen gerne vil være medarrangører. 
Morten går videre hermed. 
 

8. Generalforsamling (Alle) 
a. Sted: Sidste år var i Sdr. Nissum, forrige år i Husby, da vi p.t. ikke har nogen i 

bestyrelsen fra Thorsminde og Madum foreslås Staby 
Helge undersøger om Staby Sognegård lille sal er ledig 

b. Tid: 26. april, kl. 19:00?? 
c. Forplejning: 

Kaffe og kage. Helge står for indkøb heraf. 
d. Hvem er på valg 

Thor er på valg og modtager ikke genvalg 
Alle holder øjne og ører åbne for mulige kandidater 
 
Morten sørger for at der bliver indkaldt og annoncerering 
Helge undersøger om der er projektor i Staby sognegård. Hvis ikke medbringer Morten 
Morten kontakter Henrik Olesen og spørger om han vil være ordstyrer igen. 
 

 
9. Aftenskolen Vest for Ulfborg (Ivan) 

Der blev ansat en leder i starten af juli måned. 
 
Desværre er der opstået udfordringer, og på grund af disse er denne igen fratrådt. 
 
Aftenskolens Vest for Ulfborgs drift er nu overgået til AOF Silkeborg  
 
Ivan orienterer om eksisterende og kommende kurser 
 
 

https://forsk.dk/indbakke/hvem-skal-eje-vinden-kontroversernes-natur-i-energitransitionen
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10. Landsbydagen d. 15. april 

Vi er inviteret til at deltage i Landsbydagen d. 15. april. Er der nogen der vil repræsentere 
Vesterhavsklyngen? 
Der er desværre ingen der har mulighed for at deltage 

 
11. Næste møde (Alle) 

Næste møde er først efter generalforsamling, det planlægges derfor derefter. 
 

12. Evt. 
Der skal i fremtiden holdes møde med borgerforeningerne, så de også tager/føler ejerskab i 
Vesterhavsklyngen. 
 
Der skal også konkretiseres hvad Vesterhavsklyngen formål er. 
 
 
 

 
 


